
FCツールトレイ グレー
使用説明書

FC TOOL TRAY GRAY



レイアウトツールをまとめて置くことができるファインコンクリート製トレイです。プロシザース・シ
リーズの指穴を収める溝が4つ設けられており、プロシザース・ウェーブにも対応。ソリッドかつシン
プルなデザインのトレイに各種レイアウトツールが美しく収まります。

※素材の特性上、製品の個体ごとに色合いや質感に若干の違いがあります。また、製品の表面には
気泡に由来する穴や、乾燥時にできる極めて小さなひびが見られますが、これらは製品不良ではあり
ません。素材の特性としてご理解ください。
○本製品はファインコンクリート製です。無理な力や衝撃を加えると破損の原因になります。また、
尖った物で傷を付けないようにご注意ください。
○ハサミやピンセットなどを使用した後は、水分をよく拭いてから本製品に戻してください。また、ハ
サミやピンセットなどの先端は鋭利になっていますので、本製品に収納した状態でも、ケガをしな
いようにご注意ください。
○表面処理の保護のため、ファンヒーターやストーブなどの熱源から離してご使用ください。
○本製品は十分な強度を有しますが、過度に重い物を載せたり、必要以上に強い力を掛けると変形
や破損の恐れがあります。
○本製品は安定した場所に設置し、子供の手の届かない場所で使用および保管してください。

【お手入れ方法】
○本製品には小さな傷や水から本体を守るために表面処理が施されています。表面の汚れを落とす
場合は、中性洗剤のみを使用して柔らかいスポンジやタオルなどで拭き取ってください。
○有機溶剤や研磨剤は使用しないでください。
○油類や酸性の液体がかからないようにしてください。
○こまめに手入れを行うことで、本製品は長期間きれいなままの状態を保つことができます。

FCツールトレイ グレー

プロシザース・ショート

プロシザース・ウェーブ

【収納例】
プロシザースM

プロシザースL

プロピンセット S～XL



FC Tool Tray Gray is a tray made of �ne concreate allowing us to organize layout tools 
neatly. There are four grooves where you can place �nger holes of scissors, and it also 
corresponds to Pro Scissors Wave. Various layout tools beautifully �t into FC Tool Tray Gray 
with the solid and simple design.

※There are slight variations in color and texture for each unit due to the characteristics of 
the material. In addition, although there may be holes derived from air bubbles and micro-
scopic cracks made when drying on the surface of the product, they are not product 
defects. Please understand that they are the characteristics of the material.
○FC Tool Tray Gray is made of �ne concreate. Applying excessive force or impact may 

cause damage. Be careful not to scratch the product with sharp objects.
○After using scissors or tweezers, wipe o� any moisture before putting them back to FC 

Tool Tray Gray. Tips of scissors and tweezers are sharp. Therefore, be careful not to get 
injured even when tools are stored on FC Tool Tray Gray.
○To protect the treatment on the surface, use FC Tool Tray Gray away from heat sources 

such as heater and stove.
○Although FC Tool Tray Gray has su�cient strength, if placing an excessively heavy object 

on the product or applying more force than necessary, there may be a risk of deforma-
tion or damage.
○Place FC Tool Tray Gray in a stable place. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

[How to care]
○The surface treatment is applied to FC Tool Tray Gray in order to protect the main unit 

from small scratches and water. When removing dirt from the surface, use only a neutral 
detergent and wipe if o� with a soft sponge or towel.
○Do not use organic solvent and abrasive.
○Do not allow oils and acidic liquids to get on FC Tool Tray Gray.
○You can keep FC Tool Tray Gray clean for a long time with frequent simple maintenance.

FC TOOL TRAY GRAY

【Organizing Example】

Pro-Scissors Short

Pro-Scissors Wave

Pro-Scissors M
Pro-Scissors L

Pinsettes Series  S～XL
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FC水族用具托盘 灰色

是可集中收纳造景维护工具的托盘。选用了纤维水泥为材质，设有4个容纳剪刀指孔圈的槽，多弯
剪刀也可固定。具坚固且简约的设计。整理后的工具宛如艺术品般陈列其中。

※由于材料的特性，每个个体的色调和质感都存在若干差异。此外，产品表面可看到刺破气泡后
产生的小坑，以及干燥时产生的极小裂纹，这些并非产品不良。请理解。
○本产品由纤维水泥制成。强大的外力或冲击会使产品发生破损。此外，请注意不要用尖锐物品
划伤本产品。
○使用后，请仔细擦干剪刀，镊子上的水分，再放到本产品上。剪刀和镊子等工具的尖端非常尖
锐，即使收纳在本产品中，也请注意不要受伤。
○产品表面经过了特殊处理，不耐热。请务必使产品远离取暖器，电暖器和炉子等热源。
○本产品虽然具有足够的强度，但请不要在上面过度放置重物，也不要施加过大的力，否则会有变
形和破损的危险。
○请把本产品放置在稳当的地方，请在保证孩子安全的情况下使用本产品。

【保养方法】
○本产品为避免小划痕和水的侵害，产品表面做了特殊处理。
　清洁时，请使用中性洗涤剂和柔软的海绵或毛巾。
○请不要使用有机溶剂和研磨剂。
○请不要让油脂和酸性液体溅到本产品。
○经常清洁本产品，可以长期保持良好状态。

【使用示例】
专业短型剪刀

专业多弯剪刀

水族专用剪刀 M

水族专用剪刀 L

专业水草镊子 S～XL


